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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz az ipolytarnóci határőr laktanya sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Lamperth Mónika belügyminiszter asszonyhoz . Válaszát
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Nógrád megye 3 . számú választókerületének egyéni képviselőjeként úgy értesültem, hogy
Nógrád megye legészakibb településén, Ipolytarnócan, a község központjában lévő határőrség
laktanyát, a Határőrség átszervezése és korszerűsítése folytán a Belügyminisztérium meg
kívánja szüntetni .

Ipolytarnóc község Önkormányzata Képviselő-testületének határozott törekvése, hogy a
kérdéses ingatlant a vagyonkezelő térítésmentesen adja át, a helyi viszonyokkal,
törekvésekkel, fejlesztési elképzelésekkel és lehetőségekkel leginkább tisztában lévő helyi
közösségnek .

Budapest, 2005 . február 18 .
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Mindezek fényében tisztelettel kérdezem a T. Miniszter Asszonyt :

•

	

Van-e valóságalapja a laktanya megszüntetéséről, kiürítéséről szóló híreknek?

•

	

Mí a belügyminisztérium elképzelése a község központjában lévő ingatlan további
hasznosításával kapcsolatosan?

•

	

Lát-e reális esélyt arra, hogy a kérdéses ingatlan, a képviselő-testületi elképzeléseknek
megfelelően, térítésmentesen önkormányzati tulajdonba kerüljön?

Dr. Nagy Andor
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